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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megfelelő-e hazánk üzemanyagellátás biztonsága?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Még múlt évben napvilágra került, hogy Magyarország jelentős mennyiségű üzemanyagot szállít
Ukrajnának.  Akkor a  Mol sajtóosztályától  az  alábbi  választ  kapta  az  Index szerkesztősége:  „A
magyarországi üzemanyagpiac mintegy 30 százaléka importforrásból érkezett az elmúlt években,
jelenleg  azonban ez  az  ellátás  szinte  teljesen  eltűnt  és  a  Mol  látja  el  a  hazai  benzinkutak  85
százalékát.  Az  itthoni  készletek  növelése  érdekében  már  korábban  korlátoztuk  a  Mol
exporttevékenységét, amely az Ukrajnába szállított mennyiségre is vonatkozik.”

Tisztában vagyok vele, hogy az üzleti döntéseket a MOL önálló üzleti tevékenységi körében hozza,
arra  a  magyar  államnak  ráhatása  nincs,  de  hazánk  üzemanyagellátásának  biztonsága
nemzetstratégiai kérdés, így érint kormányzati hatáskört.

Fentiekre  tekintettel  kérdezem  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  hazánk  rendelkezik-e  megfelelő
üzemanyag készlettel? Van-e tudomása arról, hogy a Mol exporttevékenysége Ukrajna felé továbbra
is fennáll? Amennyiben a Mol jelenleg is szállít kőolajat Ukrajnába, van-e információja arról, hogy
ezen üzemanyag az ukrán lakossági vagy a haderő igényeit elégíti-e ki?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

dr. Lukács László György

országgyűlési képviselő

Jobbik


